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1. Opening en mededelingen 
Gerard opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij vertelt dat deze vergadering enkel en alleen bij 
elkaar geroepen is om de leden de aangepaste begroting te presenteren  opdat zij deze kunnen goed- of 
afkeuren.  
 

2.   Aangepaste begroting 2015 
De nieuwe begroting wordt vergeleken met de oorspronkelijke en de werkelijke begroting van 2014.  
De inkomsten van de contributie zijn naar beneden bijgesteld omdat in december 2014 de eerste inning van 
januari of het eerste kwartaal al is gedaan. Ook de inkomsten uit de sponsoring zijn minder hoog begroot 
omdat de advertentieverkoop via de Slak niet meer plaatsvind.  
 
Aan de uitgavenkant wordt er bezuinigd op de wedstrijdvergoeding. Tot heden werd een reiskostenvergoeding 
van 19 cent/km gegeven voor NK en andere kampioenschappen. De leden die aan deze wedstrijden meedoen 
zijn ook degene die het meest gebruik maken van onze trainingsfaciliteiten.  
In de oorspronkelijke begroting van 2015 stonden nieuwe trainingspakken voor de trainers begroot. Uit 
kostenbesparing worden deze uit de nieuwe begroting geschrapt. Wel wordt nog getracht om deze via een 
potje van gehandicaptensport te krijgen. 
De rente van de lening is naar beneden bijgesteld omdat we dit jaar een nieuw aanbod hebben gekregen van 
de Rabobank voor 5 jaar tegen een lager rentetarief.  
De aanschaf van materialen is op 0 gezet omdat er het afgelopen jaar veel is aangeschaft. Daarbij is er geld 
voor de nieuwe baan beschikbaar en daarin zal ook ruimte zijn voor de inrichting= materialen voor de baan.  
 
Gerard sluit af door te zeggen dat de begroting in eerste opslag nog negatiever lijkt. Maar dat ze duidelijk een 
verbetering is t.o.v. 2014 omdat ze het met een deel minder contributie-inkomsten moet doen( die juist 
opgeteld zijn bij 2014) en die gebaseerd is op reëlere inkomsten.  
 
Door de leden wordt opgemerkt dat er tijdens de vorige ALV 2 dingen aan het bestuur zijn gevraagd. : 

1. Beter inzicht in de kosten en baten. Daarin is het bestuur geslaagd. 
2. Meer inkomsten genereren. Hier is niets mee gedaan! 

Een aantal voorstellen worden gedaan en iedereen was het er mee eens dat het bestuur niet alleen al deze 
activiteiten kan trekken.. Van de leden wordt ook ondersteuning verwacht.  
Geopperde activiteiten:  
-via wedstrijden meer geld binnen halen door bijv. een  bedrijvencompetitie 
- vaker een beginnerscursus organiseren en die koppelen aan een wedstrijd. 
Er ontstaat een discussie of er het bestuur de taak krijgt om volgend jaar geen rode cijfers meer in de begroting 
te zetten of dat er dit jaar al wat aan inkomstenverhoging moet worden gedaan d.m.v. een 
contributieverhoging. De meerderheid is voor dit laatste. 
Het besluit wordt genomen dat: 

1.  vanaf 1 juli de contributie met 1 euro per maand wordt verhoogd. 
2. De pupillen en de Dalindgroep  hiervan worden uitgesloten.  
3.   Reiskosten naar NK  en andere kampioenschappen worden niet meer vergoed 

 
3. Rondvraag 

Tijdens de vorige ALV is aangegeven dat trainers welkom zijn om mee te denken over de inrichting van de 
baan. Deze info is niet bij iedereen terechtgekomen. De vraag is wie de verantwoordelijkheid neemt om de 
trainers eraan te herinneren dat ze welkom zijn om mee te denken  
 

4. .Afsluiting 
Gerard bedankt de aanwezigen voor de komst en voor de inbreng in de vergadering 


